

Date: 02 April 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Dear Sir,

Subject: Notification from Sukoon Insurance PJSC (Sukoon) in relation to the acceptance results of the offer by Sukoon to purchase the shares of the shareholders of Arabian Scandinavian Insurance Company (P.S.C) – Takaful – Ascana Insurance (ASCANA)

ASCANA announced on 04 March 2024 that it had received the offer document from Sukoon in regard to the purchase of the shares of the remaining shareholders of ASCANA (the *Offer*).

ASCANA shareholders are notified that the Offer period ended on 01 April 2024.

As of today, Sukoon holds 93.0432% of the share capital of ASCANA.

Sukoon has received acceptances for 2,411,030 shares which represent 1.5656% of the shares of ASCANA. The process of paying the proceeds of the Offer to the ASCANA shareholders will commence on or before 05 April 2024.

Kind regards,

Chief Executive Officer - Sukoon Insurance PJSC

التاريخ: 02 ابريل 2024

السيد حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح من شركة سكون للتأمين ش.م.ع. ("سكون") بخصوص نتائج العرض المقدم من شركة سكون لشراء أسهم مساهمي الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - أسكانا للتأمين ("شركة أسكانا")

بتاريخ 04 مارس 2024، أعلنت شركة أسكانا أنها تلقت مستند عرض من شركة سكون فيما يتعلق شراء أسهم باقي مساهمي شركة أسكانا ("العرض").

هذا إخطار لمساهمي شركة أسكانا بأن مدة العرض انتهت في 01 ابريل 2024.

تمتلك شركة سكون حالياً 93.0432% من رأسمال شركة أسكانا.

لقد تلقت شركة سكون قبول للعرض من مساهمين يملكون 2,411,030 سهم أي 1.5656% من اسهم شركة أسكانا.

سوف تبدأ عملية دفع عائدات العرض في أو قبل تاريخ 05 ابريل 2024.

مع فائق الاحترام والتقدير،،،



الرئيس التنفيذي - شركة سكون للتأمين